



Board of Directors resolutions

The Board of Directors of Muscat City Desalination Company S.A.O.G (the “Company”) in their meeting held on 29 April 2019:

- (i) approved the un-audited financial statements of the Company for the three months period ended on 31 March 2019 along with the Board of Directors’ Report;
- (ii) approved the payment of cash dividends of 1.626 baiza per share to the shareholders of the Company who are registered in the Company’s register as at 15 May 2019; and
- (iii) rectified the composition of Nomination and Remuneration Committee by replacing Mr. Sultan Obaid Said Al Ghaithi with Mr. Kei Nakamura as a member of Nomination and Remuneration Committee.

For Muscat City Desalination Company S.A.O.G

Tomotaka Inoue
Chief Financial Officer





قرارات مجلس الإدارة

في اجتماعهم المنعقد بتاريخ ٢٩ ابريل ٢٠١٩م، وافق مجلس إدارة شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع ("الشركة") على ما يلي:

١. القوائم المالية غير المدققة للشركة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في ٣١ مارس ٢٠١٩م بالإضافة إلى تقرير مجلس الإدارة،
٢. دفع أرباح نقدية بقيمة ١,٦٢٦ بيضة للسهم الواحد لمساهمي الشركة المسجلين في سجل الشركة في ١٥ مايو ٢٠١٩م،
٣. على تصحيح تكوين لجنة الترشيح والمكافآت وذلك باستبدال الفاضل/ سلطان بن عبيد بن سعيد الغيثي بالفاضل/ كي ناكامورا كعضو في لجنة الترشيح والمكافآت.

وقع بالنيابة عن شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع

توماتاكو انيو
المدير المالي

